
 
 
 

    BESTYRELSEN  

 
 

Bestyrelsesreferat 7. juli 2022 
Kl. 19:00-21:00 i KLG 

 
 
Deltagere: Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Bjørn L Lauritzen (BLL), Lars Kesby (LK), 
Steen Jensen (SJ), Hans Erik Mogensen (HEM) og Morten Mortensen (MM). 
Afbud: Susanne Olesen (SUO), Regina Madsen (RG), 

 
Dagsorden: 

 
 
Beslutningspunkter 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde. 
Godkendt. 
 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt gennemgang 
og opdatering af aktivitetsplan. 
Gennemgået og opdateret. 
 

4. Budgetopfølgning pr. 30. juni 2022. 
Bestyrelsen konstaterer at vi følger budgettet – pt. med 
merindtægter på kontingenter og greenfee. Mulighederne for 
omlægning af kreditforeningslån undersøgt, men dette kan 
ikke svarer sig, pt.  
 

5. Evaluering fra medlemsinformationsmøde d. 16. juni vedr. 5-
års udviklingsplan for banen KLG, herunder kommunikation. 
Positivt møde med engageret medlemmer. Bestyrelsen 
planlægger opslag/information vedr. baneudviklingen til syne 
for medlemmer og gæster. 
 

6. Status TrackMan KLG. 
Trackman er blevet implementeret i KLG og der vil løbende 
komme info og tilbud til medlemmerne herom med øget 
synlighed og aktivitet. 
 
 
 

7. Udlejning golfbiler, og herunder potentielle systemer som kan 
understøtte og optimere håndtering i dagligdagen. 
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Udlejning af golfbiler er øget og der undersøges, hvorledes 
service og håndtering kan optimeres. 
 

8. Medlemsundersøgelse GiC 2022 pr. 30. august vs. Input 
Bestyrelsen vurderer spørgsmålene med henblik på relevant 
input det fremtidige arbejde. 
  

9. Ferieplan 2022. 
Opdateres, skiltes og meldes ud til medlemmerne.  
 

10. Forslag fra medlemmerne. 
Et medlem henvender sig med forslag om 
udvidelse/overdækning af cykelstativer ved greenkeeper 
gården: 

 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og forslaget vil blive 
taget med som et positivt forbedringspunkt for området 
fremadrettet. 
 
Et medlem henvender sig vedr. prisniveauet for mad og 
drikkevarer i  Hole In One og forhold ifm. forestående 
genforhandling af Forpagtningsaftale: 

 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og vi kan oplyse at vi 
løbende laver prissammenligninger for netop mad & 
drikkevarer inkl. en vurdering af udbuddet generelt med 
omkringliggende klubber (som har cafe/restaurant), og senest 
her i juni måned, hvor vi igen og i lighed med tidligere 
sammenligninger, har konstateret at priserne i Hole In One / 
KLG bestemt er konkurrencedygtige, og ikke er dyrere end 
andre klubber i området. Mht. genforhandling af en ny 
Forpagtningsaftale med pigerne i Hole In One, så har der 
været afholdt møder internt i bestyrelse, Restaurantudvalg, 
samt med pigerne og vi kan bekræfte, at der er underskrevet 
en Hensigtserklæring omkring en ny flerårig aftale mellem 
partnere med planlagt ikrafttrædelse pr. 1. januar 2023. Da 
aftalen mellem parterne er under udarbejdelse, og samtidig 
fortrolig, så kan vi ikke gå i nærmere detaljer. 

 
 

Et medlem henvender sig med forslag/ønske om servering af 
kaffe/vand ifm. Medlemsmøder i klubben, samt opsætning af 
en vandslange ved eksisterende udendørs vask, således at 
udstyr kan skylles/rengøres: 
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Bestyrelsen takker for henvendelsen, og vi vil arrangere 
kaffe/vand ifm. Medlemsmøder i klubben. Mht. opsætning af 
en vandslange finder bestyrelsen de nuværende faciliteter 
tilstrækkelige. 

 
 

 
Orienteringspunkter: 

 
1. Orientering fra manager. 

Manager orienterede fra den daglige drift. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden. 
Greenkeeper og baneudvalgsformanden orienterede omkring 
arbejdet på banen samt lidt på de fremtidige planer. 
 

3. Orientering vedr. etablering og indretning af café 1. salen 
Punktet er udsat til næste møde.  
 

4. Eventuelt og næste møde onsdag d. 10. august 2022. 
 
 
 
 
 
 
 
 


